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Verslag BO 19/04/2022 om 10u00 
Confederatie Bouw, Stationsplein 1, Sint-Niklaas 

Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, Marleen Vandenweghe, 
Jos Timmermans, Frans Deflem, Rik Bulckaen, Roland Cools, Erwin Wuestenberg, Roel Soors 
 
Verontschuldigd: Paul De Brauwer 
 
Verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom op deze bestuursvergadering.  

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 22/03/2022 
Het verslag wordt goedgekeurd 

 
3. Financieel: 

• Operationele performantie april 2022. 

Enkele aandachtspunten: de kosten van de WiB kan men terugvinden bij de 

drukwerken.  

Inkomgelden manifestaties: wordt overgedragen naar clubbijdragen.  

Verzekeringen: hier zitten we al op hetzelfde niveau als voorgaand jaar. Deze 

prijsstijging werd ingecalculeerd. 

Rekening houden met de indexeringen van de lonen.  

• Negatieve rente KBC: 

De bank nam telefonisch contact op om in te stappen in beleggingen. Het BO wenst 

hier geen gebruik van te maken.  

• Clubs met achterstallige betalingen (ledenbijdrage) 
Er zijn nog een veertigtal clubs met openstaande rekeningen. Deze worden 
aangeschreven.  

• Rechtzetting analyse WIB 2022 
De opbrengsten van de pubs werden vorige keer niet in rekening gebracht 
Frans bekijkt samen met Gerda de mogelijkheden rond de bulk-actie voor de maand 
juli. 
 

4. Wandelclubs 

• Korting op wandeltochten (Everbeekse Wandeltochten en Wandelende Pekkers)  

Er werd bij de Everbeekse Wandeltochten geen korting toegekend bij de 

voorinschrijving. De club werd terechtgewezen. 

Ook bij de Dodentocht wordt er geen korting toegekend bij de voorinschrijvingen.  

 

• Nieuwe club Oudenburg werd aangesloten. Rudy Devriendt fungeert als peter. 
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5. Beleidsplan: 

• Stand van zaken Federatieteams: 
▪ Clubondersteuning:  

- Wandelend Paard: er is een redding ingezet  
- Ochtendgloren: deze zouden wandelgroep worden. Als de tocht van 

augustus niet zou doorgaan staat hier een boete tegenover.  
- Tervaetestappers Keiem: hebben nu een sabbatjaar en willen 

stoppen. Clubondersteuning zal een vergadering op uitnodiging 
organiseren.  

 
▪ Kwaliteit: Roel bezorgt een mailadressenbestand aan Marleen. Marleen 

belegt een vergadering. Als er over materialen gesproken zal worden zal 
Gerda zeker betrokken worden.  

▪ Evenementen: 
Nieuwjaarsvieringen, 2 drankbonnetjes per persoon in Antwerpen? Niet 
in de andere provincies. 

▪ Promotie: Roel bezorgt Rik een mailadressenbestand.  
▪ Kalender: 

- bijkomende tochten (financieel) 
Clubs moeten eerst hun facturen betalen vooraleer ze een 
bijkomende tocht kunnen aanvragen.  

- Tweedaagse Blankenberge: ze organiseren slechts 1 dag van de 2. Er 
zal een boete volgen. 
 

• cursussen facebook: Techonomy kan hiervoor instaan. De modaliteiten zullen 
kortelings vorm gegeven worden. We mikken op de 5 provincies.  

• Provinciale Wandeldag 2024 in Limburg? De Heikabouters zouden misschien 
kandidaat zijn? Subregio Maaskant zou aan de beurt zijn. Er werd een mailing 
uitgestuurd voor kandidaten.  

• Is er een procedure voor toekenning provinciale wandeldagen?  
Jos en Nathalie zijn hiermee van start gegaan. Ze lijsten in iedere provincie de 
subregio’s op en wanneer welke regio aan de beurt is. De procedure voor aanvragen 
wordt herwerkt.  

6. Ingebrachte punten 

• Evaluatie nieuwjaarsvieringen 

Er was geen aankleding en geen animo in West-Vlaanderen. De bestuurders samen 

laten praten is niet gelukt.  

Ook het aantal van 6 aanwezigen werd in vraag gesteld. Dit kunnen we zeker 

herbekijken. Onmiddellijk naar 10 maar met 6 die korting krijgen? Is zeker een punt 

voor het federatieteam evenementen om deze vieringen te evalueren.  

• Evaluatie AV: kleine opkomst maar wel een goede vergadering.  

• Voorlopige goedkeuring verslag AV: het verslag werd goedgekeurd door het BO. 

• Verslag PB O-Vl 28/3: Is er al een oplossing voor de provinciale wandeldagen in de 

toekomst?  
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• Verslag PB W-Vl 5/4: De Wandelgazette werd nog eens aangehaald. Fotoreportages 

via de blog communiceren. Dit werd naar de facebookcommunity gebracht.    

• Verslag PB Vl-Bra 29/03: geen opmerkingen 

• Verslag PB Antwerpen 07/04: een nieuwe secretaris werd verkozen. 

• Kan Meet &Greet 2023 op de derde zaterdag van oktober (21/10/2023?) 

Dat zal zeker afhangen van de beschikbaarheid van de zaal. Dit is de dag van de Trage 

Weg. Om de trofee voor wandelgemeente van het jaar uit te reiken is dit wel sterk 

voor de pers. Veel clubs organiseren iets in het kader van de Trage Weg. Dus we 

blijven misschien beter op de eerste zaterdag van oktober.   

• Personeel:  

Nancy zal langer bij WSVL blijven.  

Op 03/05 komt Proximus werken uitvoeren. Dit moet het gebruik van een ‘vaste 

telefoonlijn’ op de laptop en GSM mogelijk maken.  

• Clubkampioenschap: welke prijzen gaan de kampioenen ontvangen? Wat met de 

puntentoekenning? Alle provinciale wandelingen krijgen 5 punten.  

• App: we ontvingen een offerte van Techonomy . De directeur geeft duiding. Het BO 

keurt deze offerte goed. Misschien is een lancering op de Meet&Greet haalbaar? 

Naast de app zal Techonomy ons ook begeleiden in de opmaak van een Digitale Road 

Map. Dit is een meerjarenplan voor digitale ontwikkelingen, communicatiestrategie, 

… 

 

• Kosten 50 jaar Wandelsport: Jef en Willy hebben hiermee een start genomen. Er 

werd al gepolst naar een thesis student bij de KuLeuven. Er zullen beperkte kosten 

ingebracht worden.  

• Webinar voor federatieleden? De vertegenwoordiger van de federatieleden was niet 

aanwezig. Zal een webinar hen meer antwoorden bieden? Misschien komen er 

interessante zaken naar voor.  

• Verkiezingen BO 2025; wel nog een garandeerde per provincie maar niet meer laten 

verkiezen door het Provinciaal bestuur maar door de AV?  

• De Bloesemwalk; veel daginschrijvingen die voor 1,5 euro wilden wandelen. Voorts 

een goede organisaties met 1600 deelnemers.  

• Stand van zaken ledenaantallen:  totaal 58821  


